
Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

 

Protokół Nr 34 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 19  września 2022 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski  

2. Wojciech Gruszka – Członek Zarządu 

3. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

4. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :    Kazimierz Błasiak – Sekretarz Powiatu. Gustawa 

Suma – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów.   Posiedzenie prowadził  Starosta   J. Sudoł 

wg nast. porządku: 

 

Dodatkowe projekty uchwał na Sesję Rady Powiatu 

- zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w 2023 r ( Projekt  

Jamnica), 

- rozpatrzenie petycji Wójta Gminy Solina 

2. Uchwały Zarządu: 

-  zmiana uchwały budżetowej Powiatu na 2022 r. 

- stypendia Powiatu dla najzdolniejszych uczniów, 

3. Rozpatrzenie wniosków ZS Nr 1 w Nowej Dębie i ZS Nr 2 w Nowej Dębie. 

4.  Sprawy różne. 

 

Sekretarz kolejno przedstawił  projekty uchwał jako rozszerzenie porządku obrad Sesji 

Rady Powiatu w sprawach: 

- zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadania w 2023 r ( Projekt  

przebudowy drogi w m. Jamnica), 

- rozpatrzenie petycji Wójta Gminy Solina w sprawie pilnej renowacji zbiornika wodnego 

Solina – Myczkowce. Projekty jednogłośnie kolejno przyjęto. 

Dokonano zmiany w uchwale budżetowej Powiatu na 2022 r. Uchwała oznaczona Nr 

34/97/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przyjęto uchwałę w sprawie przyznania stypendiów w ramach powiatowego programu 

wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół  i placówek  oświatowych, dla których 

organem prowadzącym  jest Powiat Tarnobrzeski. Uchwała oznaczona Nr 34/98/2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                                                                                                     

Uchwalono zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego.  Zmiana 

dotyczy dodania w strukturze organizacyjnej stanowiska portiera. 

Rozpatrzono wnioski o zatwierdzenie Aneksu Nr 2 do arkusza organizacyjnego ZS Nr 1 i  

Aneksu Nr 2 Zespołu  Szkół  Nr 2 w Nowej Dębie. Aneksy zatwierdzono. 

W tym miejscu w posiedzeniu Zarządu Powiatu przewodniczący Zarządu  ogłosił  

przerwę i posiedzenie wznowiono po XXXVII  Sesji Rady Powiatu. 

 



Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Rozpatrzono pismo Klubu Tenisa Stołowego w Tarnobrzegu. 

Na zakup usług związanych z organizacja Mistrzostw Polski Parlamentarzystów                    

w Tenisie Stołowym przeznaczono kwotę 3 000,00 zł (brutto). 

2.  Na wniosek Środowiskowego Domu Samopomocy w Tarnobrzegu przeznaczono 

kwotę  350 ,00 zł (brutto) na zakup upominków dla uczestników  VII Biegu 

Solidarności. 

3.  Rozpatrzono  pismo Polskiego Związku Wędkarskiego. Koło Nr 12 w Nowej Dębie. 

Na zakup nagród i upominków dla uczestników imprezy wędkarskiej „Zakończenie 

Lata 2022” przeznaczono kwotę 300,00 zł (brutto). 

4. Rozpatrzono pismo Koła Gospodyń Wiejskich  w Dymitrowie Małym. Na zakup 

usług transportowych związanych z wyjazdem członkiń KGW na Ogólnopolski 

Festiwal KGW „Polska od Kuchni” przeznaczono kwotę 1 000,00 zł ( brutto) 

5. Na wniosek Zarządu Oddziału Powiatowego  Związku OSP RP w Tarnobrzegu na 

zakup nagród dla uczestników Powiatowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych 

przeznaczono kwotę 2 500,00 zł (brutto). 

6. Rozpatrzono pismo Sołtysa Sołectwa Rozalin w sprawie dofinansowania Jubileuszu 

20 – lecia Zespołu „Bielowianki” z Rozalina. Wniosku nie uwzględniono. Powiat już 

wsparł tę inicjatywę kwota 1 200,00 zł w sierpniu br. na wniosek Zespołu  

„Bielowianki”. 

7. Na wniosek  Klubu Honorowych Dawców Krwi przy PILKINGTON Polska Zarząd 

Powiatu wyraził zgodę aby kwota przyznanego już  dofinansowania w wys.1 000,00 

zł zmieniła  przeznaczenie z cateringu na zakup upominków dla zasłużonych 

krwiodawców. 

8. Zapoznano się z pismem dyrektora ZS w Gorzycach w sprawie zamiaru podpisania 

umowy z firma przewozowa JOTKA na wynajem placu parkingowego znajdującego 

się na terenie szkoły. Kwota 800 zł brutto/miesięcznie. Zarząd Powiatu akceptuje 

zamiar i warunki najmu.  

 

 Wobec wyczerpania   przyjętego porządku,  Starosta zamknął posiedzenie Zarządu     

w dniu   19  września 2022 r.   

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

 

Protokołował                                             1. Jerzy Sudoł 

 

Kazimierz Błasiak                                           2. Jacek Rożek 

               

                                                                        3. Wojciech Gruszka 

                

                                                                        4. Marian Grzegorzek 

                                                                            

                                                            5.Marek Ożga  


